



# ထူးချွန်ကျောင်းသား ရွေးချယ်ခြင်း

အသိပေးအကြောင်းကြားခြင်း

အမည်စာရင်းတင်သွင်းရန် ကာလ

CogAT

ထပ်ဆောင်းအချက်အလက် စုစည်းရယူမှု

ကနဦး နေရာချထားမှုများ

အယူခံဝင်ခြင်းများ

နောက်ဆုံးအတည်

ပြု နေရာချထားမှု

နောက်ဆုံးသတ်မှတ်ရက်/ပြီးဆုံးမည့်ရက်		ဖော်ပြချက်
ဩဂုတ်လ		ပါဝင်ဆောင်ရွက်သူများ (HA ဆရာများ၊ အတိုင်ပင်ခံများနှင့် ကျောင်းအုပ်ကြီးများ) ထံ အချိန်ဇယားကို မျှဝေသည်
စက်တင်ဘာလ		ကျောင်းသို့လာရောက်လည်ပတ်မှုများ- HA အဖွဲ့သည် ဆရာများထံ အချိန်ဇယားကို မျှဝေပြီး မေးခွန်းများကို ဖြေကြားပေးပါမည်။
8/1 မှ 10/25 အထိ		မိဘ/ဆရာများ အမည်စာရင်းတင်သွင်းရန်အတွက် အချိန်ကာလ။ ထူးချွန်သည်ဟု သင်ယူဆထားသောမည်သည့်ကျောင်းသားကိုမဆို အမည်စာရင်းတင်သွင်းသင့်သည်။ ဆရာဖြည့်စွက်ရန်ဖောင်ပုံစံ- လင့်ခ်လိုအပ်သည် (9.1 ဖြင့် ဖွင့်ရန်) မိဘဖြည့်စွက်ရန်ဖောင်ပုံစံ- လင့်ခ်လိုအပ်သည် (8.1 ဖြင့် ဖွင့်ရန်)
		*10/25 တွင် ဖောင်များကို ပိတ်သိမ်းပါမည်
10/21 မှ 10/25 အထိ		1 တန်းမှ 5 တန်းအထိ သင်ကြားပေးနေသော ဆရာအားလုံးအတွက် ဆရာစစ်ဆေးအကဲဖြတ်မှုဆိုင်ရာ အွန်လိုင်းစီဒီယိုကို ရရှိနိုင်သည်။
10/22		နံနက်ခင်း PD အချိန် @ CTEC အတွင်း- 1 တန်း ဆရာအားလုံးအတွက် CogAT စစ်ဆေးအကဲဖြတ်မှုဆိုင်ရာ လေ့ကျင့်သင်တန်းပေးခြင်း
10/28 မတိုင်မီ		CogAT စစ်ဆေးအကဲဖြတ်မှု အစီအစဉ်များကို ပြီးစီးအောင် ဆောင်ရွက်ရမည် (1 တန်းမှ 2 တန်း ကျောင်းသားများအတွက် အနည်းဆုံး 3 ရက်အတွင်း/3 တန်းမှ 8 တန်း ကျောင်းသားများအတွက် 1 ရက်မှ 3 ရက်အတွင်း)
10/28 မှ 11/22 အထိ		<b>CogAT စစ်ဆေးအကဲဖြတ်မှု ဆောင်ရွက်ခြင်း- 1<sup>တန်း</sup>၊ 3<sup>တန်း</sup>နှင့် 5<sup>တန်း</sup> ကျောင်းသားများနှင့် အမည်စာရင်းတင်သွင်းထားသော ကျောင်းသားများအားလုံး။</b> <i>*1 တန်းမှ 8 တန်းအထိ ကျောင်းသားများအတွက်- အွန်လိုင်းမှတစ်ဆင့် စစ်ဆေးအကဲဖြတ်မှု</i>
12/9		CogAT ရလဒ်များဆိုင်ရာ အချက်အလက်များကို ကျောင်းအုပ်ကြီးများထံ ပေးပို့ပါမည်
12/13		CogAT ရလဒ်များဆိုင်ရာ အသိပေးစာကို CTEC မှ မိဘများထံ အိမ်အရောက် ပေးပို့ပါမည်
1/6-1/24		အမည်စာရင်းတင်သွင်းထားသော ကျောင်းသားအားလုံးနှင့် စုစုပေါင်းရမှတ် သို့မဟုတ် အရေအတွက်အခြေပြုရမှတ် 120 အထက် ရရှိသူအားလုံးအတွက် ၎င်းတို့၏ အဆောက်အအုံများတွင် TOMAGS နှင့် SIGS စာမေးပွဲစစ်ဆေးမှုကို ဖြေဆိုရမည်။ (အတိုင်ပင်ခံများမှ ဖြန့်ဝေထားသော SIGS ဖောင်ပုံစံ)
1/24		TOMAGS စာမေးပွဲ အဖြေလွှာအားလုံးကို Chris Kramer @CTEC သို့ ပြန်ပို့ရမည် (၎င်းတို့ပြီးဆုံးသည့်အချိန်တွင် ပေးပို့ပါ) SIGS ဖောင်ပုံစံအားလုံးကို ဖြည့်စွက်ပြီး Google Form မှတစ်ဆင့် တင်သွင်းရမည်ဖြစ်သည်။
2/11		HA ကော်မတီသည် HA ရွေးချယ်မှု အစည်းအဝေးအတွက် @ CTEC တွင် တွေ့ဆုံဆွေးနွေးမည်ဖြစ်သည်။ အချိန်ဇယားကို နောက်မှဆုံးဖြတ်ရန်

2/14	ဝန်ထမ်းများထံသို့ ဖြန့်ဝေရန်အတွက် ကော်မတီ နေရာချထားမှုများကို ကျောင်းအုပ်များထံ တင်ပြပါမည်။
2/21	ဆရာအယူခံဝင်ခြင်း လုပ်ငန်းစဉ်အတွက် နောက်ဆုံးရက် *လျှောက်လွှာဖောင်များကို နေရာချထားမှုဆိုင်ရာ အချက်အလက်များနှင့်အတူ ဖြန့်ဝေပေးပါမည်
2/27	အယူခံကော်မတီသည် အချက်အလက်နှင့် ဆရာပါဝင်အကြံပြုမှု/အထောက်အထားများကို ပြန်လည်သုံးသပ်ရန် တွေ့ဆုံမည်ဖြစ်သည်။
3/7	နောက်ဆုံးအတည်ပြုထားသော နေရာချထားမှု ဆုံးဖြတ်ချက်အားလုံးကို ကျောင်းအုပ်ကြီးများအား အကြောင်းကြားပါမည်။
3/14	HA ခွဲခြားသတ်မှတ်မှုဆိုင်ရာ အသိပေးစာကို အမည်စာရင်းတင်သွင်းထားသော ကျောင်းသားအားလုံး၏ မိသားစုများထံ သို့မဟုတ် 2024-2025 ပညာသင်နှစ်အတွက် နေရာချထားမှု အပြောင်းအလဲရှိသည့် ကျောင်းသားများ၏ မိသားစုများထံ အီးမေးလ်ပေးပို့ပါမည်
3/30-4/11	သူငယ်တန်း စာမေးပွဲစစ်ဆေးမှု စတင်ခြင်း - CTEC ပြီလ 14 ရက်နေ့သို့ ပြန်ပြောင်းထားသည်
4/8	အသစ်ဝင်ရောက်လာသော Reach မိသားစုအားလုံးအတွက် မိဘစုံညီအစည်းအဝေး @ CTEC
4/18	HA နေရာချထားမှုများကို မိဘအနေဖြင့် လက်ခံခြင်း သို့မဟုတ် ငြင်းပယ်ခြင်း လုပ်ဆောင်ရန် နောက်ဆုံးရက်စွဲ။



နေ့စွဲ	ဖော်ပြချက်
ဩဂုတ်လ	ပါဝင်ဆောင်ရွက်သူများ (HA ဆရာများ၊ အတိုင်ပင်ခံများ၊ ကျောင်းအုပ်ကြီးများ) ထံ အချိန်ဇယားကို မျှဝေသည်
8/1 မှ 1/17 အထိ	မိဘ/ဆရာများ အမည်စာရင်းတင်သွင်းရန်အတွက် အချိန်ကာလ။ ထူးချွန်သည်ဟု သင်ယူဆထားသောမည်သည့်ကျောင်းသားကိုမဆို အမည်စာရင်းတင်သွင်းသင့်သည်။ မိဘ/ဆရာ ပူးတွဲ အမည်စာရင်းတင်သွင်းရန်ဖောင်- <a href="https://forms.gle/AvncZhEAYptP7YMn7">https://forms.gle/AvncZhEAYptP7YMn7</a>
1/6 မှ 1/17 အထိ	အမည်စာရင်းတင်သွင်းထားသော ကျောင်းသားတစ်ဦးစီ၏ သင်္ချာနှင့် ELA ဆရာအား SIGS အကဲဖြတ်ချက်များကို ပေးအပ်မည်ဖြစ်သည်။ *အမည်စာရင်းတင်သွင်းမှုအမျိုးအစားနှင့်/သို့မဟုတ် CogAT ရမှတ်များပေါ်မူတည်သည်။
1/13 မှ 1/24 အထိ	အလယ်တန်းကျောင်း၌ 7 တန်း ကျောင်းသားများအား CogAT စစ်ဆေးအကဲဖြတ်မှု ပြုလုပ်သည့် အချိန်ကာလ
2/11	7 တန်းကျောင်းသားများအတွက် HA ကော်မတီက ကျောင်းသားနေရာချထားမှုနှင့်ပတ်သက်၍ ဆွေးနွေးပါမည်
2/14	ဝန်ထမ်းများထံ ဖြန့်ဝေရန်အတွက် ကော်မတီနေရာချထားမှုများကို တင်ပြသည်။

\*1/17 တွင်  
ဖောင်ပိတ်ပါမည်

2/21	ဆရာအယူခံဝင်ခြင်း လုပ်ငန်းစဉ် နောက်ဆုံးရက်
3/14	အရည်အချင်းစစ်ဆေးမှုခံယူသော ကျောင်းသားအားလုံး၏ မိသားစုများထံ HA ခွဲခြားသတ်မှတ်မှုဆိုင်ရာ အသိပေးစာကို အီးမေးလ်ဖြင့် ပေးပို့ပါမည်။
4/18	HA နေရာချထားမှုများကို မိဘများမှ လက်ခံခြင်း သို့မဟုတ် ငြင်းပယ်ခြင်း ပြုလုပ်ပေးရန်အတွက် တောင်းဆိုထားသည့် နောက်ဆုံးရက်စွဲ။



# ထူးချွန်ကျောင်းသား ရွေးချယ်ခြင်း

ရက်စွဲများ	နွေရာသီလုပ်ငန်းစဉ် - ကျောင်းသားသစ်များသာ	
ဇွန်လဆန်း	မိဘများသည် နွေရာသီ အကဲဖြတ်စစ်ဆေးမှု အခွင့်အလမ်းဆိုင်ရာ အကြောင်းကြားစာကို ရရှိသည်	
7/1 မတိုင်မီ	2 တန်းမှ 6 တန်းအထိ ကျောင်းသားများအတွက် စစ်ဆေးအကဲဖြတ်မှု (CogAT) ပြုလုပ်ပေးရန် မိဘ၏တောင်းဆိုချက်များကို CTEC ထံ နောက်ဆုံးထားတင်ပြရမည့်အချိန် ဖြစ်သည် အလယ်တန်းကျောင်းသည် 7 တန်း/8 တန်း တက်ရောက်မည့် ကျောင်းသားများ၏ မိဘများနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ပါမည်။	<u>*လတ်တလော CogAT ရမှတ်</u> <u>မရရှိသေးသော</u> <u>ကျောင်းသားအသစ်များအတွက်သာ</u>
7/9 မှ 7/18 အထိ	နွေရာသီ စစ်ဆေးအကဲဖြတ်မှု ဆောင်ရွက်သည့် အချိန်ကာလ *CTEC တွင် 2 တန်းမှ 6 တန်းအထိ တက်ရောက်မည့် ကျောင်းသားများ / အလယ်တန်းကျောင်းတွင် 7 တန်းမှ 8 တန်း တက်ရောက်မည့် ကျောင်းသားများ	
7/28 မတိုင်မီ	ရမှတ်များနှင့် နေရာချထားမှု ဆုံးဖြတ်ချက်များကို မိသားစုများထံ အီးမေးလ်ပို့ပါမည်။	